

Protokoll fört vid styrelsemöte 2023-12-06 i SARK

Närvarande: SA6BPD, SM6TOB, SM6OEF, SA6FAX, SM6BWD, SM6THE

Plats: Web-möte.

1. Mötet öppnas:

Ordföranden Bengt SM6OEF förklarar mötet öppnat.

2. Ekonomi:

Giro: 13.539kr

Bank: 51.116kr

Ränta 1.116kr

Kommande Inkomster:

200kr SMLA + SMFF

Kommande Utgifter:

SSA 480kr

3. HF:

Sedan senaste mötet har vi kört en del tester och labbat med antenner.

Per har skickat stag och kabelfäste på galvning.

Slutsteget TENTEC Titan, gav upp och felsökning gjordes. Man misstänkte först att det var några dioder som var dåliga och dessa byttes ut mot nya. När detta var gjort, fann vi att det fortfarande var fel på slutsteget, felsökte då vidare och fann att några större kondensatorer i slutsteget var dåliga.

Det har beställts hem nya kondensatorer och som nu skall bytas ut i morgon.

Vill man vara med och sponsra dessa delar, gör man detta till Leif SM6LPG.

Lite resultat från våra senaste tester:

SAC CW 966st QSO, 316000poäng

SAC SSB 599st QSO, 188000poäng.

CQWW SSB 1005st QSO, 397000poäng.

CQWW CW 804st QSO

Silent Key Memorial har klubben deltagit i. Resultat är dock lite oklart i skrivande stund.

Det är en fantastisk testaktivitet inom klubben just nu och vi ligger till bra till inom HF klubbävlingen.

Just nu på 4:e plats och 389 loggar!!

4. VHF/UHF:

Med den samlade klubbpoängen ligger vi på en säker 3:e plats.

SK6EI ligger 1:a i distrikt 6 på totalen och har hittills deltagit i alla 2m och 70 tester under året.

ARRL's EME-test är körd och som varit uppdelad i 2st avsnitt.

1:a deltesten 37st QSO.

2:a deltesten 61st QSO.

Totalt lyckades vi få till 98st QSO, vilket är ett riktigt bra resultat.

Det finns lite arbete som kvarstår, men som kräver bättre väder för klättring.

Säkerhetswire skall monteras upp samt givare för elevering behöver kodas om och kalibreras.

När vi nu börjar få lite fart på våra grejer och att vi blivit radioaktiva, har detta genererat intresse från fler håll.

Det är flera signaler/operatörer som nu hjälper oss att samla in klubbpoäng i testerna, vilket är riktigt kul och som vi hoppas fortsätta framöver.

5. Repeater och Fyr:

Vår 6m fyr knallar på precis som vår 70cm repeater.

Fyren är spottat lite titt som tätt och för en vecka sedan spottad i Frankrike.

70cm repeatern i Mariestad har vi inte testat det senaste, men vi tror att den fungerar som den skall.

6. Övriga frågor:

Den senaste tiden har det varit problem och diskussioner ang. vår luftvärmepump.

När vi kör på underhållsvärmen, dvs. ett läge där pumpen skall hålla en inomhus temperatur på 10°C, vill utedelen gärna isa igen.

En servicetekniker från Francks har varit hos oss och kontrollerat pumpen, men finner inget fel på den. Serviceteknikern som också är Owe SM6TEB's son förklarade för oss att man helst inte skall köra på underhållsvärme, då luftvärmepumparna gärna vill isa igen då.

Det finns önskemål om att byta ut pumpen mot en nyare, men då det kommer gräva ett stort hål i kassan behöver vi verkligen veta om en ny pump är lösningen eller ej.

Per SM6THE har fått i uppdrag av styrelsen att ta in pris på en pump klarar av våra behov.

Avgifterna för SMFF och SMLA kommer under 2024 att höjas.

SMFF höjs till 80kr och SMLA till 100kr.

Vi skall under 2024 sätta upp speciella dagar för SMFF och SMLA, där vi försöker att aktivera så många signaler som möjligt under dessa dagar.

Ny brandstege har kommit men ej testad.

För att man enkelt skall kunna ta sig ner för stegen, krävs det att vi har bra handtag på utsidan av husväggen, vilket är något som vi behöver montera.

Inköp av klätterselar läggs lite på is, då vi behöver ta ett beslut av hur vi skall gå vidare med värmepumpen.

Om klättring skall utföras, skall godkänd utrustning lånas in för detta.

Vi kommer att behöva höja medlemsavgiften, annars går det inte att få föreningen att gå ihop framöver.

Detta beroende av höjda elpriser och att vi nu är med och krigar för högre placering i testerna.

Förslag på årsmötesdatum. 2024-02-25.

Poul SA6SKA är sjuk och därför skall frågan ställas under kommande kvartalsmöte, ifall någon kan hjälpa SM6TOL med valberedningen.

Kan vi göra något för våra medlemmar som är mindre aktiva, bjuda in dom på öppet hus/fika i början av våren när det blir bättre väder.

Skall vi skicka ut någon form av medlemsbrev till dessa medlemmar?

7. Mötets avslutande:

Ordföranden Bengt SM6OEF avslutar mötet.

Bengt Frykler, ordförande

Daniel Jonsson, sekreterare